
  

Sindal Varmeforsyning A.m.b.a. 
Baggesvognsvej 32 
9870 Sindal 

Bestyrelsesmøde: Afholdt mandag den 7. april 2025, kl. 16.00 

Referat nr. 516 

1.  Godkendelse af seneste referat nr. 515 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Jens Ole og Jacob modtog genvalg som henholdsvis formand og næstformand. 

3. Evaluering af generalforsamlingen 

JOJ opsummerer at vi var 125 deltagere, lidt flere end vi forventede, men alt i alt gik det godt. 
Dorthe Mikkelsen gjorde det rigtig godt som dirigent. 
 

4. Mødedatoer for 2025/2026 inkl. generalforsamling 

Torsdag d. 15/5 kl. 16.00 

Tirsdag d. 10/6 kl. 16.00 

Mandag d. 4/8 kl. 16.00 

Mandag d. 1/9 kl. 16.00 

Onsdag d. 1/10 kl. 16.00 

Mandag d. 24/11 kl. 16.00 

Mandag d. 2/2 kl. 16.00 

Mandag d. 9/3 – Gennemgang af årsrapport kl. 16.00 

Onsdag d. 25/3 Generalforsamling kl. 18.00 

Mandag d. 13/4 Konstituerende bestyrelsesmøde kl. 16.00 

5. Status på Ovn reparation  

Reparationen er gået godt, vi har fået monteret 2 nye snegle i ovnbunden og gearene er i 
samme omgang blevet renoveret med nye lejer.  



Der var ild i vores primær befugter, som det kan se af de medbragte billeder. Det har betydet at 
den er blevet repareret indvendigt, med glasfiber, da den i et stort område havde taget skade. 
Der er monteret nye rør, dyser og pall-rings, som er det fyld materiale som gør at vi får luften 
befugtet.  

Årsagen forventer vi er at der var faldet isolering af efterbrændertoppen, den skulle isoleres 
om til sommerstoppet, men det holdt mod forventning ikke til sommer. Derfor er 
indsugningsluften blevet meget varmere end normalt og har muliggjort en brand. Da systemet 
også er sådan indrettet at når der er lav vandstand stopper kølepumperne. Derfor bygges de 
manuelt betjente ventiler om til automatisk at åbne ved lav vandstand eller høj temperatur. 
Således vi gør det vi kan for at det ikke sker igen. 

6. Direktør 

CO2 kvoter er verificeret. JOJ og JS skal have afregnet kvoter. 

20/3 har JS afholdt møde med Spar Nord for gennemgang af vores engagement i banken, 
fremlagt årsrapport og likviditetsbudget. Således at de kender vores situation og om der bliver 
behov for ændringer.  

Der er nu kommet afgørelse fra Landsretten og sagen starter ved landsretten, hvilket vi må 
være tilfredse med. Nu afventer vi blot en dato for hovedforhandling. 

Vi har lavet en aftale med Patrick Hansen om at han kommer i bachelor praktik fra midten af 
august og 10 uger frem. 

7. Formand 

Der er aftalt erfa møde med Sæby, Strandby, Dronninglund og Sindal. Jonas B. Holland fra 
HjulmandKaptain har et oplæg omkring bestyrelsens rolle, rettigheder og pligter. 
Driftsledere/direktører er velkommen. Indtil videre kommer de 6 fra Sæby. Fra Sindal kommer 
PH, JN, PM, MF, JOJ, TH og JS. 

Dansk Fjernvarme har introduceret en uddannelse/kursus for Bestyrelser som JOJ foreslår alle 
deltager i. Det er 6 moduler af 20-25 min. Det kan laves individuelt eller samlet. Det koster 545 
kr. at deltage. Der er enighed om at alle melder sig til kurset, er der problemer med login kan I 
kontakte JS. Der følges op på kurset d. 10/6, hvor bestyrelsen vil gennemgå emnerne.  

  

8. Evaluering af dette møde 

9. Evt. 

10. Tak for i aften. 

  



Jens Ole Jørgensen                                 Jacob Nielsen                                            Peter Muhlig 

  

  

Mogens Fonseca                                      Palle Hansen                                    Jesper Skrubbeltrang 

  

  

 


